
Zápis z jednání Školské rady 

Základní školy Opočno, okres Rychnov nad Kněžnou  

konané dne 16. 1. 2024 v 16.00 hodin 

 

Přítomni: Ing. arch. Veronika Kroulíková, PhD., Ivana Štěpánová, Šárka Škrabalová, 

     Ing. Blanka Bartoňová, Iva Tošovská, Mgr. Daniel Michl 

Omluven: 0 

Hosté: Mgr. Eva Alexanderová 

 

Program: 

1. Úvod – zahájení, schválení programu 

2. Informace členů školské rady, popřípadě ředitelky školy 

3. Projednání rozpočtu na rok 2024 

4. Volby do školské rady (duben 2024) 

5. Koncepce rozvoje školy 2024-2030 - náměty, připomínky 

6. Jiné - např. informace předsedkyně školské rady o její účasti na schůzce třídních důvěrníků 

dne 14. 11. 2023 

 

ad 1) Zahájení, schválení programu  
 
Paní Kroulíková nás přivítala a zahájila jednání. Jako host byla pozvána ředitelka školy. 
Jednání bylo zahájeno schválením programu školskou radou. 
 
Hlasování členů rady: pro: 6 

   proti: 0 

   zdržel se: 0 

 

ad 2) Informace členů školské rady, popřípadě ředitelky školy 

Škoda Edu - školení pedagogických pracovníků, třídní schůzky jinak - tripartity, třídnické 

hodiny, používání umělé inteligence ve škole – bezpečné použití. 

 

ad 3) Projednání rozpočtu na rok 2024 

Usnesení: Členové školské rady projednali rozpočet na rok 2024, který byl předložen 

zřizovateli. 

ad 4) Volby do školské rady (duben 2024) 



Paní ředitelka informovala školskou radu o plánovaném průběhu voleb do školské rady. 

Školská rada se setká po volbách 14. 5. 2024 v 16:00h. 

 

ad 5) Koncepce rozvoje školy 2024-2030 

Usnesení: Členové školské rady byli seznámeni s vývojem Koncepce rozvoje školy, která bude 

i nadále postupně doplňována a upravována podle aktuálních potřeb a požadavků. 

 

Ad 6) Jiné - např. informace předsedkyně školské rady o její účasti na schůzce třídních 

důvěrníků dne 14. 11. 2023 

Předsedkyně školské rady informovala členy školské rady o průběhu schůzky s třídními 

důvěrníky. Zdůraznila potřebu spolupráce zástupců rodičů ve školské radě se zástupci rodičů 

jednotlivých tříd – třídními důvěrníky, a to zejména na poli vzájemného obousměrného 

předávání informací. Na schůzce nebyly z řad třídních důvěrníků vzneseny žádné dotazy ani 

připomínky. 

 

 

Další jednání je naplánováno na 14. 5. 2024. 

 

Jednání bylo skončeno v 17.45 hodin. 

 

Zapsala: Iva Tošovská 

 

Předseda: Ing. arch. Veronika Kroulíková, PhD. 

 


